

CENNI BIOGRAFICI



FABIO MANTEGNA

Fabio Mantegna works as a photograph in the contemporary art world. Presently, he collaborates with the archive of Armando Testa advertising company and Gemma De Angelis Testa, President of ACACIA (*Italian Association of Friends of Contemporary Art*), with the Marconi Foundation and with important national and international galleries. Since 2012 he has collaborated on a continuing basis with the Mudima Foundation in Milan, working on various photographic projects involving artists and personalities from the international cultural world such as Daniel Spoerri, Turi Simeti, Umberto Eco, Alberto Casiraghi, Philip Corner, Gillo Dorfles, Achille Bonito Oliva, Jannis Kounellis, Antonio Dias, Nanni Balestrini, Matteo Pugliese, Valentino Vago, Fabrizio Plessi, Arnaldo Pomodoro, Yoko Ono, Lee Ufan, Ben Vautier, Arturo Schwarz, Emilio Isgrò among others. Lives and works in Milan.

Fabio Mantegna lavora come fotografo nel mondo dell'arte contemporanea, collabora con l'archivio del pubblicitario Armando Testa e con Gemma De Angelis Testa, Presidente di ACACIA, con la Fondazione Marconi e con importanti gallerie nazionali e internazionali. Dal 2012 inizia un percorso continuativo con la Fondazione Mudima di Milano, impegnato in diversi progetti fotografici che hanno riguardato artisti e personaggi del mondo culturale internazionale quali: Daniel Spoerri, Turi Simeti, Umberto Eco, Alberto Casiraghi, Philip Corner, Gillo Dorfles, Achille Bonito Oliva, Jannis Kounellis, Antonio Dias, Nanni Balestrini, Matteo Pugliese, Valentino Vago, Fabrizio Plessi, Arnaldo Pomodoro, Yoko Ono, Lee Ufan, Ben Vautier, Arturo Schwarz, Emilio Isgrò e molti altri. Vive e lavora a Milano.

Fabio Mantegna arbeitet als Fotograf in der zeitgenössischen Kunstszene. Er ist Mitarbeiter des Archivs für Veröffentlichungen von Armando Testa und Gemma De Angelis Testa, Präsidentin des ACACIA, sowie der Fondazione Marconi und mit bedeutenden italienischen und internationalen Galerien. Seit 2012 beginnt eine kontinuierliche Zusammenarbeit mit der Fondazione Mudima in Mailand, wobei er sich mit verschiedenen fotografischen Projekten befasst, in deren Mittelpunkt Künstler und Personen des internationalen Kulturlebens stehen, wie: Daniel Spoerri, Turi Simeti, Umberto Eco, Alberto Casiraghi, Philip Corner, Gillo Dorfles, Achille Bonito Oliva, Jannis Kounellis, Antonio Dias, Nanni Balestrini, Matteo Pugliese, Valentino Vago, Fabrizio Plessi, Arnaldo Pomodoro, Yoko Ono, Lee Ufan, Ben Vautier, Arturo Schwarz, Emilio Isgrò, und viele andere. Er lebt und arbeitet in Mailand.